

## العرض الحي لتشكيلة شتاء 2023 من ستيتلا مكارتنى فى الرىاض

نظمت الشركة السعودىة جواهر يوم الأربعاء الموافق 25 أكتوبر عرضاً حياً لعلامتها التجارىة "ستيتلا مكارتنى" فى مدينة الرىاض، والذى كان باستضافة المؤثرة لما العقيل، حيث تم عرض 12 قطعة من مجموعة "هورس باور" لشتاء 2023 المستوحاة من حب المصممة البريطانىة للفروسىة. وحضر العرض عدد من المشاهير والمؤثرين فى مجال الموضة، الذين أبدوا إعجابهم بالتشكيلة التى تضمنت اختيارات واسعة من الأزياء والحقائب والأحذية التى تحاكي قوة وجمال الخيول، بالإضافة لكونها مشروعاً يعكس التزام ستيتلا مكارتنى بالاستدامة وحماية البيئة. تفتخر الشركة السعودىة جواهر بكونها إسماً رائداً لأرقى العلامات التجارىة العالمىة مثل ستيتلا مكارتنى، إحدى أكثر المصممين تأثيراً وابتكاراً فى العالم، وبأن تقدم لعملائها تجارب فريدة وحصرىة فى عالم الموضة فى المملكة مثل هذا الحدث المميز.

### Stella McCartney's Winter 2023 Trunk Show in Riyadh

On Wednesday, October 25, Saudi Jawahir Trading Company organized the "Stella McCartney Trunk Show" in Riyadh, which was hosted by the influencer Lama Al-Aqeel, showcasing 12 pieces from the "Horse Power" collection for Winter 2023, inspired by the British designer's love for equestrianism.

Several influencers and fashion bloggers attended the show and expressed their admiration for the collection, which included a wide variety of garments, shoes, and bags that emulate the strength and beauty of horses, in addition to being a project that reflects Stella McCartney's commitment to sustainability and protecting the environment.

Saudi Jawahir Trading Company is proud to be a leading name for the top international brands such as Stella McCartney, one of the most influential and innovative designers in the world, and to offering its customers in the Kingdom a unique and exclusive experiences in the world of fashion such as this fabulous show.





